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Присутні: – список додається.  

Порядок денний: 

1. Про перегляд ОНП підготовки доктора філософії зі спеціальностей 101 

«Екологія» та 263 «Цивільна безпека» у зв’язку з впровадженням проекту 

КНУБА «Еко-університет». 

 

СЛУХАЛИ:  

Волошкіну О.С., яка розповіла про проект КНУБА «Еко-університет» та нову 

стратегію розвитку університету. «Еко-університет» являє собою наукоємну 

програму системного інфраструктурного розвитку університету з терміном 

реалізації приблизно 5 років. Проект передбачає системне впровадження у всі 

напрямки діяльності університету принципів екологічності через проекти: 

«зеленої» архітектури та урбаністики; екологічного будівництва; екологічного 

господарювання; «зеленої» енергетики; енергоефективності та 

енергозбереження. У зв’язку цим доцільним є доповнення та розширення 

фокусу двох ОНП за спеціальностями кафедри по підготовці доктора філософії 

та оновлення матеріально-технічна база кафедри. 

 

ВИСТУПИЛИ:  

Ткаченко Т.М., щодо розширення можливостей проведення 

експериментальних досліджень аспірантів спеціальності 101 «Екологія» на 

лабораторній базі «Еко-університету».  

Гунченко О.М., яка проінформувала про можливості розширення матеріально-

технічного забезпечення кафедри для проведення наукових досліджень щодо 

впливу шумового навантаження. Також було наголошено на нові перспективні 

напрямки наукових досліджень в сфері безпеки будівельних матеріалів. 

Основні акценти при перегляді ОНП за спеціальністю 263 «Цивільна безпека», 

спеціалізацією 263-1 «Охорона праці» необхідно приділити розвитку таких 

питань, як безпека життя і здоров’я, гігієна виробництва та екологічна безпека 

як на етапі будівництва, так і під час експлуатації, реконструкції  та утилізації 

споруд та їх складових. 

Перебинос А.Р. розповіла про стратегію розвитку лабораторії біології (ауд.74) з 

питань біоруйнування будівельних конструкцій та необхідність розширення 



 

 
 


